(Accepting applications from current Primary 6 Students)

Online Application Opens: Friday, 31 October 2025 (2 pm) to Monday, 15 December 2025 (10 am)

HKFYG Lee Shau Kee College does not have school net restriction for applications and the College does not participate in the Secondary School Places Allocation System (a non-participating DSS school).

The College accepts online applications only. The link will be available on the day. Before your application, please prepare digital files (in jpg/png/gif/pdf format) of the following documents, including:

- 1. Applicant's Hong Kong Identity Card / Passport and proof of permission to remain for non-Hong Kong residents
- 2. Applicant's recent passport photo
- 3. Applicant's all Primary 4 report cards (Submit ALL pages, front and back, in one pdf file)
- 4. Applicant's all Primary 5 report cards (Submit ALL pages, front and back, in one pdf file)

Optional

- 5. Applicant's records of extra-curricular activities, voluntary service and awards obtained in the past three years
- 6. Letter of Recommendation by School Principal

** Parents should double check the correctness of all input information before submission of the online application form so as not to hinder the progress of the application.

After submitting the application, parents can provide additional documents (*only accept documents issued after your application submission, if any) on or before 4 January 2026 using the **Online Supplementary Document System**. (Application number and email used for the application will be needed).

(接受現屆小六學生申請)

網上申請開放:

2025年10月31日(星期五)下午二時至2025年12月15日(星期一)上午十時

書院全港收生,不受校網限制,並無參加中學學位分配辦法(非派位直資學校)。

書院只接受網上申請,相關連結將於當天提供。申請前,請預備下列電子檔案(jpg/png/gif/pdf格式):

- 1. 申請人的香港身分證 / 非香港居民請提供護照及逗留條件證明
- 2. 申請人的學生近照
- 3. 申請人的小學四年級所有成績表 [請將所有頁面掃描為一個 pdf 檔案 (包括正面和背面)]
- 4. 申請人的小學五年級所有成績表 [請將所有頁面掃描為一個 pdf 檔案 (包括正面和背面)]

非必要

- 5. 申請人最近三年的課外活動、服務、獲獎記錄
- 6. 校長推薦信

** 為免影響入學申請,提交網上申請表前,請家長務必**核對**所有**已輸入資料**正確無誤。

提交申請後,家長可於 2026年1月4日或之前將補充文件(*只接受遞交申請後所發出之證書/文件,如有)於<u>網上附加文件系統</u>上遞交 (需準備申請編號及申請時登記的電郵。)